
AAN VOORZITTER EN SECRETARIS VAN DE COVM DE PEEL 
 
Geachte heer Hoppenbrouwers, beste Hein, 
 
1. 
Mede n.a.v. de door Defensie gehouden informatie-sessies van j.l. maandag en j.l. woensdag,  mijn 
verzoek om op de agenda van de a.s. COVM-vergadering van 17-2 te plaatsen het punt: ”Datum, 
tijdsduur en programma van de beloofde uit te voeren belevingsvlucht(en) met een of meerdere 
F35-straalvliegtuigen boven de gemeenten Venray / Gemert-Bakel en omgeving met bijbehorend 
communicatieplan en onafhankelijk meetnet.” 
 
2. Hopelijk ten overvloede herinner ik u aan mijn eerdere mail aan voorzitter en secretaris om te 
agenderen het Agendapunt: “Klachtenbehandeling mb.t. vliegbasis De Peel”. Normaal is het om dit 
punt in een COVM halfjaarlijks te agenderen. Voor de Peel nog nooit gebeurd. Geheel 2021 zou nu 
moeten kunnen. 
 
3. Voorts verzoek ik u om te agenderen: “Enquête heropening De Peel.” Zie Burenmailing van 8-12-
2021. Dit zonder aankondiging en zonder informatie aan de COVM in uitvoering genomen onderzoek 
van Defensie wordt uitgevoerd door een studente UvA  / stagiaire bij Defensie. Tevens wordt in die 
Burenmailing verwezen naar een eerder uitgevoerd  soortgelijk onderzoek onder omwonenden van 
onderzoeksbureau Kantar (tijdstip?) dat mij, en naar ik aanneem ook andere COVM-leden, niet 
bekend is. Graag informatie en opening van zaken over een en ander. 
 
4. 
Er zijn de nodige mutaties in de afvaardigingen (bestuurders en/of burgervertegenwoordigers) naar 
de COVM De Peel als gevolg van gemeentelijke herindeling in oost-Brabant en de benoeming / 
verkiezing van nieuwe bestuurders, vertegenwoordigend enkele gemeenten en/of de provincie 
Limburg. 
Daarom opnieuw mijn dringend verzoek om alle leden van deze COVM een volledig bijgewerkte 
“ledenlijst” te sturen met bijbehorende communicatiedata van betrokkenen. 
 
Groetend, 
 
Jan Houba, lid COVM De Peel. 
 
 


